

## Referat – afdelingsbestyrelsesmøde d. 17.05.2023

**Til stede ved mødet: Lærke, Sofie og Anne**

<b>1</b>	Valg af dirigent	Sofie
<b>2</b>	Valg af referent	Anne
<b>3</b>	Godkendelse af referat fra sidste møde	Godkendt.
<b>4</b>	Behandling af forslag/emner	<ol style="list-style-type: none"> <li>1. Beskeder fra/til administrationen Østjysk Bolig               <ol style="list-style-type: none"> <li>a. Trappe                   <ol style="list-style-type: none"> <li>i. <i>Der er kommet svar, at de vil undersøge, hvad der er bedst og til hvilken pris.</i></li> </ol> </li> <li>b. Skægkræ                   <ol style="list-style-type: none"> <li>i. <i>Det vil de kigge ind på - dog er det lidt uklart, om det 'bare' bliver sat i gang eller om det skal behandles på afdelingsmødet.</i></li> </ol> </li> <li>c. Regnskabsmødet                   <ol style="list-style-type: none"> <li>i. <i>Det gik godt og regnskabet blev godkendt</i></li> <li>ii. <i>Vi har et lille underskud, men synes generelt, at regnskabet er vellykket. Underskuddet er grundet ekstra udgifter på udendørs hvid.</i></li> </ol> </li> <li>d. Payperwash                   <ol style="list-style-type: none"> <li>i. <i>Restbeløbet er stadig ikke afregnet.</i></li> <li>ii. <i>Vi og flere beboere synes at det har været et generelt dårligt forløb i skiftet i systemer. Det er kun blevet formidlet til bestyrelsen, hvorefter vi har haft ansvaret for at videreformidle til beboere. Der er stadig uklarheder om hvornår restbeløbet fra PayPerWash kontoen bliver tilbagebetalt, hvilket er en frustration for mange, idet der er kommet forskellige udmeldinger.</i></li> <li>iii. <i>Der er ikke kommet nogen fælles besked til afdelingen om at man kunne få sit restbeløb tilbagebetalt, og dette blev først fundet ud af, efter at vi i bestyrelsen henvendte os til ØB.</i></li> </ol> </li> </ol> </li> </ol>

		<p><i>iv. Vi vil gerne i nær fremtid i dialog med ØB for at drøfte dette handlingsforløb.</i></p> <ol style="list-style-type: none"> <li>2. Beskeder fra/til driftscenteret       <ol style="list-style-type: none"> <li><i>a. se 1.a og 1.b</i></li> </ol> </li> <li>3. Beskeder fra repræsentantskabet       <ol style="list-style-type: none"> <li><i>a. Der er møde d. 23 og Anne, repræsentatskabsmedlem, deltager.</i></li> </ol> </li> <li>4. Beskeder fra kasserer       <ol style="list-style-type: none"> <li><i>a. Vores interne regnskab passer ikke grundet for mange 'træk' → Sofie vil skrive og følger op på det.</i></li> </ol> </li> <li>5. Beboerhenvendelser       <ol style="list-style-type: none"> <li><i>a. Ingen beboerhenvendelser.</i></li> </ol> </li> <li>6. Vaskehuset       <ol style="list-style-type: none"> <li><i>a. Vaskehusindstillinger er blevet rettet til samme indstillinger som ved PayPerWash           <ol style="list-style-type: none"> <li><i>i. Reserveringer bliver ophævet efter 15 min</i></li> <li><i>ii. Tørretumbler intervaller er 1 time.</i></li> </ol> </i></li> </ol> </li> <li>7. Facebooksiden       <ol style="list-style-type: none"> <li><i>a. Intet nyt. Alt går fint.</i></li> </ol> </li> <li>8. Arrangementer       <ol style="list-style-type: none"> <li><i>a. Brætspilsaften på Aarhus brætspilscafé           <ol style="list-style-type: none"> <li><i>i. d. 31. maj kl. 20.00. Tilmeldingsfrist d. 24.</i></li> <li><i>ii. Lærke sender lige opdatering på invitation til Vibeke, idet tidspunktet er flyttet en time.</i></li> <li><i>iii. invitationen bliver hængt op i vaskehuset inden for et par dage.</i></li> </ol> </i></li> <li><i>b. Skraldedag           <ol style="list-style-type: none"> <li><i>i. Det planlægges til d. 25. juni kl. 16.00</i></li> <li><i>ii. Sofie står for invitation og begivenhed på Facebook.</i></li> </ol> </i></li> </ol> </li> </ol>
<b>5</b>	Evt.	
<b>6</b>	Valg af fremtidige mødedato	Planlægges til d. 22. juni.